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Referat af bestyrelsesmøde mandag d. 02.02.09 kl 19:30 i nr 25    
 

 
(til stede)  Kim Ørnbo, nr 25, tlf 45817043,   kioe@bwe.dk  
(til stede)  Bjarne Plambech, nr 45, tlf 45820003,   b.plambech@mail.dk 
(til stede)  Annette Romme, nr 49, tlf 45823306,   annetteromme@gmail.com 
(til stede)  Lars Johansen, nr 17, tlf 45817447,   larskirsten@mail.dk 
(til stede)  Anders Højgaard, nr 9, tlf 61620151,   ah@humanition.com 
(til stede)  Thomas Jørgensen, nr 46, tlf 45542112,  rmj_tkj@hotmail.com 
 
 
 
 
Dagsorden:         

 
 
1. Godkendelse af dagsorden. 
Dagsordenen blev godkendt uden ændringer. 

 
 
2. Godkendelse af referat fra sidste møde. 
Referatet blev godkendt uden kommentarer. 

 
 
3. Daglig drift (Kim) 
Der har været en henvendelse vedrørende de nye gadelamper. En beboer var urolig for at det ikke var alle lamperne, der ville blive 
skiftet ud. Vi kunne dog bekræfte at alle lamperne bliver skiftet ud. 
Fællesudvalget for grundejerforeninger i Rudersdal kommune har holdt møde nr. 2 d. 11. nov 2008. Vi var ikke repræsenteret. 

 
 
4. Sø/drænledninger: (Ansvarlig: Bjarne, medvirker: Lars) 
Den nye drænledning ser ud til at virke fint. Den kan i hvert tilfælde holde området, hvor der tidligere var en sø i våde perioder, helt tørt. 
Rundt om hjørnet kan der stadigt godt stå lidt vand, da der er et lokalt lavpunkt der, og ved frost synker vandet ikke væk. Det er dog en 
meget lille pyt, som vi ikke mener der skal gøres noget ved. 
Vi mangler at så græsset, og det blev besluttet at vi laver en mini-have-dag i påskeferien for at få dette gjort. 
Frederik, som fræsede området, har ikke sendt sin regning på 2500+moms endnu. Annette rykker ham. 

 
 
5. Gartner: (Ansvarlig: Annette, medvirker: Kim) 
Vi drøftede at det kunne være en fordel at få nippet lidt i toppen af paradisæbletræerne, før de virkeligt bliver høje. Det er jo langt lettere 
at holde dem nede så længe at grenene er tynde. Der var enighed om at de ikke skal have lov at blive så høje som de var for 2 år siden 
(op til 5 meter nogen steder), men at der skal en løbende indsats til for at holde dem i ave. Den enkelte beboer, der bor ud for et 
buskads, må meget gerne selv nippe dem i højden, hvis de generer. 

 
 
6. Kommunekontakt (Ansvarlig: Kim, medvirker: Annette) 
Annette har haft kontakt til Anders Malmby vedrørende gadelygter. Han bekræftede at alle lamperne bliver skiftet ud, og han lovede 
også at køre ud for at se på vores ønske om at få forbedret belysningen i indkørslen. 
 
 
7. Hjemmeside (Ansvarlig: Kim) 
Kim fortsætter med at opdatere. Sidste nyt er at der nu også findes et komplet matrikelkort over alle skelpælene i hele munkerisparken 
på hjemmesiden. 

 
 
8. Mail liste (Ansvarlig: Thomas) 
Der er en del, som har fået den opfattelse at man skal logge ind på groupcare.dk for at kunne sende en mail til gruppen. Det er IKKE 
rigtigt. Man kan til enhver tid sende en mail fra sin eget mailprogram til munkerisparken@groupcare.dk, uden at logge ind nogen steder. 
Groupcare prøver at lokke nogen til at blive VIP medlemmer ved at betale 50 kr. DET ER IKKE NØDVENDIGT, og faktisk en ufin 
forretningsmetode fra groupcare’s side. Vi kunne evt. overveje at skifte til yahoogroups.dk. 

 
 
9. Fastelavn.  
Kim udsender en mail for at søge efter forældre, der vil afholde fastelavn i år. 
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10. Økonomi.  
Thomas havde fået udfærdiget regnskabet. Vores egenkapital ved udgangen af 2008 var reelt 38.000 kr. Det blev besluttet at fastholde 
kontingentet på 700 kr/år, og derved siger budgettet for 2009 at vi vil have en egenkapital på ca. 41.000 kr ved udgangen af 2009. 

 
 
11. Kommende ordinære generalforsamling.    
Den kommende ordinære generalforsamling bliver onsdag d. 4. Marts i Galleriet kl 20:00  
Rene Zederkopf, der var suppleant, er fraflyttet pr 1.10.2008, og skal erstattes af en ny suppleant. 
Formand, Kim Ørnbo, stopper på generalforsamlingen, og der skal vælges en ny formand. 
Der er ikke kommet nogen forslag ind fra beboerne inden fristen, som er 1. Februar, og bestyrelsen har heller ingen forslag til 
afstemning. 

 
 

12. Eventuelt. 
Intet blev nævnt.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
MVH 
Kim Ørnbo 
 


